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KIYI Ege Belediyeler Birliği ve Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Aras, sahte içki ölümleri ve otel yangının-
da ölen 79 kişinin sorumlularının hâlâ or-
taya çıkarılmadığını söyledi. Aras, “Ölüm
haberleri yabancı basında sürekli yer alı-
yor. Rezervasyon iptalleri oluştu. Sorum-
lular istifa etmeli ve hesap sorulmalı”
dedi. S.6

Pınarbaşı Esma bebek
için tek yürek 

PINARBAŞI Esnaf ve Sanatkârlar Odası, SMA Tip-1
hastası Esma Bebek için tüm İzmirlileri destek olmaya
çağırıyor. Oda Başkanı Çulhaoğlu, “Esma’nın hayali,
vicdanımızdır” dedi. S.8

Kredi kartı borçları patladı 
2024 yılında kredi talebi

ortalama yüzde 50
oranında artarken,
takibe düşen kredi

miktarında büyük artış
yaşandı. Borçlanmanın

artmasıyla birlikte
Ege’de takibe düşen

kredi miktarında 
Muğla yüzde 570 artışla

birinci oldu.
HER geçen gün derinleşen ekonomik

krizler, BDDK düzenlemeleri ve Fintürk
merkezli bankacılık sistemlerine de yansı-
dı. Kredi kullanımları yüzde 50 oranında
artarken, takip edilen kredi oranı da yük-
seldi. Artışlar Ege Bölgesi’nde daha fazla
görüldü. Aydın, kredi miktarı 2024’te yüz-
de 45 artışla 148 milyon TL’ye yükseldi.
Balıkesir, nakdi kredi kullanımı yüzde 43
artarak 110 milyon TL’den 157 milyon
TL’ye çıktı. İzmir, 620 milyon TL’lik nakdi
kredi 879 milyon TL’ye çıkarılırken, takip
edilen kredi miktarı da 6 milyon TL’den
13,9 milyon TL’ye yükseldi. Muğla, kredi
kullanımı yüzde 52 artarak 136 milyon
TL’den 206 milyon TL’ye çıktı. S.7

Eczane iflasları kapıda 
İZMIR Eczacı Odası Başkanı
Tuncay Sayılkan, eczacıların
yaşadığı sorunları sıraladı.
Sayılkan, Türkiye çapında 30
bin eczanenin hizmet vermekte
zorlandığını belirterek, “Acil
önlem alınmazsa eczaneler
kapanma noktasına gelecek.
Bu çağrı sadece grubumuz
adına değil, tüm vatandaşların
sağlığı için yapılmaktadır” dedi.
S.3

“Baskılar vız gelir, tırıs gider” 
KÖY sofrasında üreticilerin
sorunlarını dinleyen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, bütün baskılara
rağmen çiftçiye destek olmaya
devam edeceklerini belirterek,
“Engellemeler var, baskılar var.
Ama bunlar vız gelir, tırıs gider.
Biz bunların üstesinden geliriz.
Yeter ki siz yanımızda olun”
dedi. S.3

Onur Yiğit: Çok iyi
işlere imza atacağız

SEMT evlerinde kadınların daha fazla gelir
elde etmesi için İzmir Ekonomi Üniversitesi ile
işbirliği yapan Balçova Belediye Başkanı
Onur Yiğit, “Her zaman üniversitelerle iletişim
halinde olacağımızı, birlikte çalışacağımızı
söylemiştim. Bu sadece bir başlangıç” dedi.
S.4

El emeği örgüler
uzak köylere ulaştı

KONAK Belediyesi’nin
İleri Yaş Sağlıklı Yaşam
Merkezi kursiyerleri, bu kış
da el emeği örgüleriyle gö-
nülleri ısıttı. Kazaktan batta-
niyeye, atkıdan çoraba kadar üretilen örgü iş-
leri uzak köylerdeki çocuklara ulaştırıldı; hem
çocuklar hem de yürekler ısındı. S.4

Çerçioğlu: 17 ilçeye hizmet
devam ediyor

AYDIN Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
“Kuşadası ve Söke’de olduğu
gibi güzel Aydınımızın 17 il-
çesinin tamamında hiz-
met vermeye ara verme-
den devam ediyoruz.
Hemşerilerimizi hizmetle-
rimizle buluşturuyoruz”
diye konuştu. S.6

Karabaglar'da annelere
çocuk eğitimi

KARABAĞLAR Belediyesi ve Anne Ço-
cuk Eğitim Vakfı işbirliğiyle hayata geçirilen
Anne Destek Programı başarıyla tamam-
landı. Annelere yönelik programın katılım
ayrıntıları Karabağlar Belediye Başkanı He-
lil Kınay tarafından açıklandı. S8

“Ölümlerden
sorumlu olanlar
hesap vermeli” 
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NARLIDERE Belediye Başkanı Erman
Uzun, DİSK Emekli – Sen Narlıdere Şubesi’nin
geleneksel olarak düzenlediği dayanışma top-
lantısına katıldı. Başkan Erman Uzun toplantı-
da, DİSK Emekli – Sen Narlıdere Şube Başkanı
Cafer Esen, DİSK Emekli – Sen MYK Üyesi Er-
can Çınarlı, Alevi Bektaşi Federasyonu Genel
Başkanı Mustafa Aslan, muhtarlar, meclis üye-
leri ve STK’ların temsilcileri ile bir araya geldi.
Dayanışma toplantısının açılış konuşmasını ya-
pan DİSK Emekli – Sen Narlıdere Şube Başkanı
Cafer Esen, emeklilerin sorunlarının her geçen

gün arttığına dikkat çekerek, birlikte mücadele
etme çağrısında bulundu.

GAYEMİZ EMEKLİLERİMİZE
NEFES OLMAK

Toplantıda emeklilere seslenen ve sözlerine,
‘bende emekli bir anne babanın evladıyım’ di-
yerek başlayan Başkan Erman Uzun, “Emekli-
lerimiz, şu anda toplumumuzun en dezavan-
tajlı kesimleri arasında yer alıyor. Biz de yerel
yöneticiler olarak emekli vatandaşlarımızın

ekonomik ve sosyal anlamda bir nebze de olsa
nefes almalarını sağlamak için elimizden geleni
yapıyoruz” dedi.  

HER ZAMAN YANINIZDAYIZ
Başkan Erman Uzun, vatandaşlardan seçim

döneminde ‘emekliler için bir şey yapacak mı-
sın?’ sorusuyla sıklıkla karşılaştıklarını ifade ede-
rek, “Göreve başladık ve çok kısa sürede Çamte-
pe Mahallemiz Asım Bezirci Parkı’nda yer alan
Emekliler Lokali’ni vatandaşlarımızın hizmetine
sunduk. Emekliler Lokalimizin en büyük amacı,

siz değerli emeklilerimize aidiyet hissedeceğiniz,
ikinci bir eviniz olarak göreceğiniz bir yaşam ala-
nı kazandırmaktı. Şimdi emeklilerimiz torunla-
rıyla, eşleriyle, dostlarıyla Emekliler Lokalimizde
keyifle vakit geçiriyor. Halkımız tarafından çok
sevilen Emekliler Lokalimizin 2’ncisini Ilıca Ma-
hallemizde, 3’üncüsünü ise Huzur Mahallemizde
açmak için hazırlıklarımıza başladık. İyi ki varsı-
nız. Tecrübesiyle bizlere her zaman yol gösteren
kıymetli büyüklerimizin, yıllarca bu ülke için alın
teri döken emeklilerimizin her zaman yanında-
yız” diye konuştu. 

Emeklilerin yanındayız 

Güvenli ve konforlu ulaşım öncelik
BORNOVA Belediyesi, hava koşullarının uy-

gun olduğu kış günlerinde de asfalt serimi ve yol
düzenleme çalışmalarını sürdürüyor. Atatürk,
Doğanlar ve Naldöken mahallelerinde gerçekleş-
tirilen asfaltlama ve kaldırım düzenlemeleriyle
ulaşım konforu artırılıyor. Başkan Ömer Eşki, va-
tandaşların taleplerini dikkate alarak güvenli ve
konforlu ulaşımı önceliklendirdiklerini belirtti.

ÜÇ MAHALLEDE ÖNEMLİ
ÇALIŞMALAR

Bu kapsamda Atatürk Mahallesi’nde planla-
nan 15 sokağın ardından 894 Sokak’ta asfalt seri-
mi çalışmaları sürüyor. Doğanlar Mahallesi’nde
1497 Sokak’ta kaldırım düzenlemesi ve asfalt seri-
mi gerçekleştirilirken, Naldöken Mahallesi’nde

sağlık ocağı ve okulun da bulunduğu, vatandaşla-
rın yoğun talepte bulunduğu 1202 Sokak’ta asfalt
serimi yapıldı.

HALKIMIZIN TALEPLERİNİ DİKKATE
ALIYORUZ

Çalışmalar hakkında konuşan Bornova Belediye

Başkanı Ömer Eşki, ilçenin yol konforunu artırma-
ya yönelik yatırımların devam edeceğini belirterek,
“Vatandaşlarımızın güvenli ve konforlu ulaşımı bi-
zim önceliğimiz. Kış şartları elverdiği sürece asfalt
serimi ve yol düzenlemeleri yapmaya devam ede-
ceğiz. Halkımızdan gelen talepleri dikkate alıyor,
mahallelerimizin ihtiyaçlarını tespit ederek en kısa
sürede çözüme kavuşturuyoruz” dedi.

EGE İhracatçı Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Jack Eskinazi, 2024 Hazırgiyim ve
Konfeksiyon İhracatının Yıldızları Ödül Tö-
reni’nde yaptığı konuşmada, “Don Kişot’ün
yeldeğirmenleriyle mücadelesinde
dediği gibi, üç dev ile savaşıyo-
ruz; ‘Adaletsizlik, korku ve ce-
halet’” dedi. Türk Sanayicileri
ve İş İnsanları Derneği (TÜSİ-
AD) Başkanı Orhan Turan ve
TÜSİAD Yüksek İstişare Kon-
seyi (YİK) Başkanı Ömer Aras’ın
konuşmaları sonrası hakkında so-
ruşturma başlatılması ve polis eşliğinde
ifade vermeye giderek yurt dışı çıkış yasa-
ğı ve adli kontrol şartı ile serbest bırakılma-
larına tepkiler sürerken Ege İhracatçı Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı Jak Eskinazi de
adaletsizliğe dikkat çekti.  Ege Hazırgiyim

ve Konfeksiyon İhracatçıları Birliği’nin
“2024 Hazırgiyim ve Konfeksiyon İhracatı-
nın Yıldızları Ödül Töreni”nde kısa bir ko-
nuşma yapan Jak Eskinazi, “Çok iyi bir yıl

geçirmedik, ülkemizin üretim istihda-
mı emek yoğun sektöründen biri-

yiz ama rekabetçiliği kaybettik.
Yüzde 20 üzerinden kayıp gös-
terdik. Sektörde kan kaybı de-
vam ediyor. Üretim maliyetleri-
miz yüksek, finansa erişim zor.

Döviz düşük… Gelirler paralel
olarak da düşük kalıyor. Sermaye-

miz erimek üzere. Gerçekleri her za-
man söylemeyi doğru buluyorum. Don Ki-
şot’ün yeldeğirmenleriyle mücadelesinde
dediği gibi, üç dev ile savaşıyoruz; ‘Adalet-
sizlik, korku ve cehalet’” diyerek sözlerini
noktaladı.

“Adaletsizlik, korku ve
cehalet ile savaşıyoruz”

Başkan Çerçioğlu Aydın'ın Sultanları'nı tebrik etti

Narlıdere Belediye Başkanı Erman Uzun, Narlıdere’de
emekliler için lokal sayısını artıracaklarını açıkladı

AYDIN Büyükşehir Belediyespor Kadın
Voleybol Takımı, Vodafone Sultanlar Li-
gi'nin 22'nci haftasında evinde konuk ettiği
Aras Kargo'yu 3-1 yendi. Aydın Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, Ay-
dın'ın Sultanları'nı tebrik etti.

Müsabakaya üstünlük ile başlayan Ay-
dın'ın Sultanları, ilk seti 25-16, ikinci seti ise
25-22 önde kapadı. 23-25'lik skor ile kapa-
nan üçüncü setin ardından dördüncü seti
25-17 kazanan Aydın Büyükşehir Beledi-
yespor Kadın Voleybol Takımı, maçtan ga-
libiyet ile ayrıldı. Maçı Söke Belediye Baş-
kanı Mustafa İberya Arıkan ile birlikte ta-
kip eden Aydın Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Özlem Çerçioğlu, Aydın'ın Sultanla-
rı'nı tebrik etti. Başkan Çerçioğlu, "Aydın
Büyükşehir Belediyespor Kadın Voleybol
Takımımız bir maçı daha kazanarak Aydı-
nımızın gururu oldular. Sultanlarımızı teb-
rik ediyorum" ifadelerini kullandı.

Ege İhracatçı Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Jack Eskinazi:
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İZMİR Eczacı Odası Başkanı Tuncay Sayıl-
kan’ın basın açıklaması yaparak eczacıların so-
runlarını tek tek sıraladı. Tuncay Sayılkan, açık-
lamasında şunları paylaştı: 

“İlaç fiyatlarını belirleyen Euro'ya dayalı sis-
tem ilaca ulaşımı zorlaştırdığı gibi eczanelerdeki
ekonomik sorunları da artırmaktadır. Güncelliği-
ni yitirmiş ve ilacın bulunabilirliğini güçleştiren
ilaç fiyat kararnamesi acilen değiştirilmelidir. En-
flasyon atışına dayalı ve yılda 3-4 kez fiyatları
güncelleyen yeni bir yöntem ilaca ulaşımın
önündeki engelleri kaldıracaktır. Eczanelerdeki
artan işletme giderleri ilaç-eczacılık hizmetleri-
nin sürdürülebilirliğini zorlaştırmaktadır. Bu ne-
denle ilaç fiyat kararnamesinde eczacı kar oran-
ları ve baremler günümüz koşullarına uygun şe-
kilde artırılmalı, fiyat artışlarında baremlerin de
aynı oranda artışı sağlanarak her fiyatlandırma
döneminde eczanelerin kayıplara uğraması en-
gellenmelidir. Türk Eczacıları Birliği ile Sosyal
Güvenlik Kurumu arasındaki İlaç Temin Proto-
kolü 1 Ekim 2024 tarihinde sona ermiştir. 4 aydır
yeni bir protokol üzerinde mutabakat sağlana-
mamıştır. Yeni bir protokol imzalanamamıştır”

İŞYERLERİ KAPANABİLİR
Yaşanan sıkıntılara sessiz kalmayacaklarını

belirten Sayılkan, “Bugün sessiz kalırsak, hasta-
larımız ilaçlarına erişimde çok daha büyük so-
runlar yaşayacak. Bugün sessiz kalırsak, eczane-
lerimiz birer birer kapanacak. İlaç ve sağlık hiz-
metlerinde bilginin, emeğin ve güvenin ilk adresi
olan eczanelerimizin bu şartlarda ayakta kalması

mümkün değildir. Acil önlemler alınmazsa ecza-
ne iflaslarının başlaması an meselesidir. Bu tale-
bimiz sadece meslek grubumuz adına yapılan bir
çağrı değildir! Bilinmelidir ki, ülkemizde halk
sağlığı sisteminin etkinliği ve sürdürülebilirliği
ancak bu şekilde mümkündür. Biz eczacılar, hal-
kımızın sağlık kapısını açık tutmak için burada-
yız ve mücadelemize devam edeceğiz " dedi.

Eczane iflasları kapıda

“Baskılar vız gelir tırıs gider” 
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı

Dr. Cemil Tugay, Cumhuriyet Halk
Partisi İzmir İl Başkanlığı tarafından
Menderes’in Sancaklı Köyü’nde düzen-
lenen çiftçi buluşmasına katıldı. 

Sancaklı Köyü’nde gözleme yapan,
çorba hazırlayan emekçi kadınlarla
sohbet eden Başkan Tugay, üreticilerin
sorunlarını dinledi. Karşılamanın ar-
dından Başkan Tugay ve davetliler hep
birlikte köy sofrasına oturarak üretici-
nin sorunlarını masaya yatırdı. 

YANIMIZDA OLUN
Toplantıda çiftçinin yaşadığı sorun-

lara değinen Başkan Cemil Tugay, İz-
mir Büyükşehir Belediyesi’nin tüm bas-
kılara rağmen çiftçinin yanında olmaya
devam edeceğini söyledi. Tugay, “He-
pimizin aynı duyguda birleşmiş olması
bizi mutlu ediyor. İnsan çok daha fazla
çalışayım, koşturayım, herkesin derdi-
ne yetişeyim istiyor. Memleketimizin
dertlerinin çok olduğu bir zamandayız.

Çiftçilerimiz de ne yazık ki bundan en
fazla payını alan gruplardan. Elimiz-
den geldiğince İzmir’de üreticinin, çift-
çinin yanında olmaya çalışıyoruz. İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak, ilçe bele-
diyelerimizle birlikte çalışıyoruz, çaba
gösteriyoruz. Önümüzdeki günlerde
sizlerle çok daha fazla bir arada olaca-
ğız ve güzel şeyler yapacağız. Engelle-
meler var, baskılar var. Ama bunlar vız
gelir, tırıs gider. Biz bunların hepsinin
üstesinden geliriz. Yeter ki siz yanımız-
da olun” ifadelerini kullandı.

BAYRAĞI  YUKARIYA ÇIKARDIK
Menderes Belediye Başkanı İlkay Çi-

çek ise “Çiftçilerimizle el ele kol kola ikti-
dara yürüyeceğiz. Yerel seçimlerde Men-
deres’te bayrağı en yukarıya çıkardık. Ge-
nel Başkanımız Özgür Özel önderliğinde
yerel seçimlerde Türkiye’nin birinci parti-
si olduk. Şimdiki hedefimiz, CHP bayra-
ğını Türkiye’nin en tepesine dikmek. Bu,
sizlerle olacak” dedi.  

25 Şubat 2025 Salı YEREL YÖNETİMLER

Menteşe personeline
öfke kontrolü eğitimi

MENTEŞE Belediyesi'nde çalışan per-
sonele yönelik "Kişiler Arası İlişkiler ve Za-
manın Yapılandırılması" konulu eğitim ve-
rildi. Uzman Psikolog Özgür Tan eğitmenli-
ğinde Sekibaşı Kadın Dayanışma Merke-
zi'nde gerçekleştirilen programda, stres
yönetimi ve öfke kontrolü konularında eği-
timler verilirken Psikolog Tan, eğitim sıra-
sında personelin sorularını da yanıtladı. 

Eğitim programlarının yıl boyu sürece-
ğini dile getiren Menteşe Belediye Başkanı
Gonca Köksal, "Vatandaşlarımıza daha
kaliteli hizmet sunabilmek için personelimi-
zin mesleki ve kişisel gelişimini çok önem-
siyoruz. Düzenlediğimiz eğitim programla-
rıyla çalışanlarımızın halkımızla daha sağ-
lıklı ilişkiler kurmasını hem de zamanlarını
daha verimli kullanmalarını hedefliyoruz.
Stres yönetimi ve öfke kontrolü eğitimi
personelimizin hizmet kalitesini arttıran
önemli bir etken olacaktır. Halkımıza en
iyi, en sağlıklı hizmeti sunmak için her za-
man eğitimlerimize devam edeceğiz” dedi.

Şiirler ve şarkılar aynı
sahneyi paylaştı

DENİZLİ Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen ve Kent Konseyi Şairlerinin
sahne aldığı "Bizim Şiirlerimiz, Bizim Şarkı-
larımız" adlı Türk Sanat Müziği konseri, sa-
natseverlere unutulmaz bir gece yaşattı. 

Programın açılış konuşmalarını gerçek-
leştiren Denizli Büyükşehir Belediye Başka-
nı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Bu şehrin, sana-
tın egemen olduğu bir şehir olması için hep
beraber çalışmayı sürdüreceğiz. Bu şehirde
yüzü gülen insanların, bu şehirde gelecek
kaygısı yaşamadan mutlu olmayı başaran
insanların şehrini hep beraber yaratacağız.
Bu yolculuğumuz içerisinde bugün, yarın ve
daha sonrasında biz ne oluruz diyenlerin de-
ğil, hep beraber neyi başarabiliriz diyenlerin
hikâyesini birlikte yazacağız” ifadelerini kul-
landı. 

‘Sevgi Yolu’ iki
mahalleyi birleştirdi

GÜZELBAHÇE Belediyesi, Siteler ve
Yalı mahallelerini birbirine bağlayan sevgi
yolunu 2 aydan kısa bir sürede tamamladı
ve 14 Şubat Sevgililer Günü’nde hizmete
açtı..

Büyük bir soruna neşter vurduklarını
söyleyen Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, "Uzun süreden beri özel-
likle Siteler Mahallesi sakinlerimiz mağdur-
du. İnsanlar ya deniz dalgasından ve kal-
dırım olmamasından dolayı ya araç yolun-
da ya da istinat duvarı üzerinden yürüyor-
lardı. Vatandaşımızın bu önemli problemi-
ni çözmek için 16 Aralıkta kepçeyi vurduk.
2 ay dolmadan yürüyüş yolunun yapımını
tamamladık. Bizim için önemli olan kaldı-
rım olmayan 300 metrelik yol ile Yalı Ma-
hallesi ve Balıkçı Barınağı Siteler Mahalle-
si arası 1 kilometrelik yol tamamlanmış
oldu. Bu yol bizim sorumluluğumuzda de-
ğil fakat burada mağdur olan Güzelbahçeli
vatandaşlarımız. O yüzden yolun kimin so-
rumluluğundan çok kime hizmet ettiği
önemlidir" diye konuştu.

Kadının emeği Balıkesir’de değerleniyor

Başkan Tugay CHP’nin Menderes buluşmasında çiftçilere seslendi

8 MART Dünya Emekçi Kadınlar Günü kapsa-
mında Balıkesir Büyükşehir Belediyesi ve Balıkesir
Kent Konseyi iş birliğinde Cumhuriyet Meyda-
nı’nda üç gün süreyle kadın emeği stantları açıla-
cak. Toplumsal yaşamda kadınları her fırsatta des-
tekleyen ve kadın emeğinin değerini artırmak için
önemli çalışmalara imza atan Balıkesir Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Akın, Balıkesir Kent Kon-

seyi’nin tavsiye kararıyla kadın girişimcileri ve ka-
dın kooperatiflerini desteklemek için “Üreten
Emekçi Kadın 2025” projesini hayata geçiriyor. 

CUMHURİYET MEYDANI’NDA BULUŞACAK
8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar Günü’nde Balı-

kesir Büyükşehir Belediyesi ve Balıkesir Kent Kon-
seyi iş birliğiyle kadın girişimcileri desteklemek

amacıyla “Üreten Emekçi Kadın 2025” etkinliği dü-
zenlenecek. Cumhuriyet Meydanı’nda 8-9-10 Mart
2025 tarihlerinde Balıkesir’in gıda, el sanatları ve yö-
resel ürünlerinin sergileneceği stantlarda kadınlar
ürettiklerini kazanca dönüştürecekler. Kadınların,
üretim süreçlerine katkı sağlayıp ev ekonomilerine
de destek olmaya teşvik edecek olan proje, şehrin
ekonomisine de katkı sunmayı hedefliyor.

İzmir Eczacı Odası Başkanı Tuncay Sayılkan, hükümete çağrı
yaparak eczacıların sorunlarının en kısa sürede çözülmesini istedi
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EFELER Belediye Başkanı Anıl Yetişkin, yan-
gında evleri kullanılamaz hale gelen aileye kucak
açtı. Alevler nedeniyle sokakta kalan 1'i çocuk
toplam 4 kişi, geçtiğimiz günlerde hizmete açılan
Türkan Saylan Misafirhanesi'ne yerleştirildi. 

Olay, Meşrutiyet Mahallesi 2077. Sokak'ta
meydana geldi. Henüz belirlenemeyen bir ne-
denle çıkan yangında bir ev kullanılamaz hale
geldi. Yaşananların ardından hızla harekete ge-

çen Efeler Belediye Başkanı Anıl Yetişkin, sosyal
belediyecilik anlayışının en güzel örneklerinden
birini sergiledi. Aileyle dayanışma bağı kuran
Başkan Yetişkin, geçtiğimiz günlerde hizmete
sunduğu Türkan Saylan Misafirhanesi'nin kapı-
larını bu kez yangın mağduru 1'i çocuk olmak
üzere 4 kişiye açtı.

Aile, bu anlamlı davranışı nedeniyle Başkan
Yetişkin'e teşekkür etti ve çaresiz kaldıkları anda

kendilerine uzatılan bu yardım elini asla unut-
mayacaklarını ifade etti. Türkan Saylan Misafir-
hanesi'nde oldukça hoş ve nazik karşıladıklarını
söyleyen aile, mekanın tüm imkanlarından ücret-
siz olarak faydalanacak. Öte yandan Başkan Ye-
tişkin, küle dönen evde yapılacak incelemelerin
ardından üstüne düşeni yapmaya hazır oldukla-
rını ifade ederek yardım severlere de ailenin ya-
nında olma çağrısında bulundu.

Yangın mağduru aileye sahip çıktılar

Konak’ın ileri yaş kursiyerleri
sevgi köprüsü örüyor

Menteşe Belediyesi ve Muğla Büyükşehir Belediyesi iş birliğiyle, ilçedeki umuma açık istirahat ve
eğlence yerleri ile konaklama tesislerinde yangın güvenliği ve hijyen denetimleri aralıksız sürdürülüyor

Belediye ve üniversite
kadınlara destek için buluştu
BALÇOVA Belediyesi ve İzmir Ekonomi Üniver-

sitesi (İEÜ), ilçede bulunan semt evlerinin yeni bir
kimlik kazanması, üretilen ürünlerin daha iyi pa-
zarlanması ve bu sayede kadınlara daha çok gelir
sağlanması amacıyla iş birliği protokolü imzaladı. 

Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit, her iki ku-
rumun ortak akılla önemli işlere imza atabileceğini
belirterek, şunları söyledi: “Ben, yüksek lisans eğiti-
mimi İzmir Ekonomi Üniversitesi’nde tamamladım.
2001 yılından bu yana İEÜ’nün Balçova’ya yaptığı
katkıları anlatmakla bitiremeyiz. Şehrin katma de-
ğerini yükseltti, yapısını değiştirdi. Bu konuda mü-
teşekkiriz. Belediye başkan aday adayı olduğum
dönemden beri her zaman üniversitelerle iletişim
halinde olacağımı, birlikte çalışacağımızı söyledim.
Yıl 2025. Çok farklı bir dönemde yaşıyoruz. Tekno-
lojinin ve bilimin ışığında, ortak akılla umarım çok
iyi işlere birlikte imza atacağız. Bugün bu noktada
başladık ama bu yelpazeyi kesinlikle genişleteceğiz.
Belediye başkanı olarak öncülük edeceğim. Katkı
koyan herkese çok teşekkür ediyor, hayırlı olmasını
diliyorum.”

TOPLUMSAL KATKI GÖREVİMİZ”
Üniversitelerin; eğitim, bilgi üretimi ve toplumsal

katkı olmak üzere 3 temel görevinin olduğunu be-
lirten İzmir Ekonomi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Yusuf Hakan Abacıoğlu, son yıllarda toplumsal kat-
kının öne çıktığını belirtti. Avrupa Üniversiteler Bir-
liği’nin de toplumsal katkıyı öncelediğini kaydeden
Abacıoğlu, şöyle konuştu: “Toplumsal katkıdan so-

rumlu rektör yardımcımız, Güzel Sanatlar ve Tasa-
rım Fakültesi’nden. Fakültemiz, kurulduğundan
beri toplumsal katkıyı misyon olarak kabul etti.
Çevresine, İzmir’e ve ulaşılmak istenen her yere el
uzatmış ve çok değerli projeler yapmış bir fakülteye
sahibiz. Biz, toplumsal katkı deyince; toplum kana-
lımızın içinde öncelikle kendi yerleşkemizi, ondan
sonra en yakın yaşadığımız çevre olan Balçova, İz-

mir ve yakın çevreyi ele alıyoruz. Dolayısıyla kendi
kampüsümüzden başlayarak Balçova’ya bir şeyler
katabilmek bizi mutlu ediyor ve bunu görevimizin
bir parçası olarak görüyoruz. Birlikte, ortak akılla
Balçova halkına hizmet edebilecek ufacık bir katkı-
mız olabilecekse, bu bizi mutlu eder. Umarım iki
kurum adına da güzel bir iş birliğinin başlangıcı
olur ve devamını getiririz.”

KONAK Belediyesi’nin iyilik üreten merkezi,
Ziya Zişan Saadet Aytulun Kardeşler İleri Yaş Sağ-
lıklı Yaşam Merkezi kursiyerleri, gelenek olduğu
üzere bu kış da yünlerini, çocuklar üşümesin diye
ördü. Birbirinden renkli, sıcacık tutan örgü işleri
Türkiye’nin farklı noktalarında, ihtiyacı olan çocuk-
lara ulaştırıldı. Rengarenk yünlerle örgü işi çalışan
kursiyerler çocuklar için atkı, bere, kazak, yelek, diz
battaniyesi, bebek battaniyesi ve çorap ördü. Herke-
se örnek olan örgü sınıfı, her yıl olduğu gibi bu yıl
da hazırladıkları örgü işlerini gönderdi. El emeği ör-
güler kış şartlarının ağır yaşandığı bölgeler başta ol-
mak üzere, ülkenin çeşitli bölgelerinde kış ulaşımı-
nın zor olduğu köy okullarına, hastanelerin onkoloji
servislerine ve Lösemili Çocuklar Vakfı’na (LÖSEV)
ulaştırıldı.

YIL BOYU ÖRÜYOR, KIŞ BOYU
GÖNDERİYORLAR

Ziya Zişan Saadet Aytulun Kardeşler İleri Yaş Sağ-

lıklı Yaşam Merkezi örgü sınıfı kursiyerleri, ayda iki
kez gönderdikleri örgü işleri için yıl boyu emek ver-
diklerini dile getirdi. Eğitmen Keriman Şengünler, sev-
gi ağı oluşturduklarını ifade ederek, “Örgü kursumuz-
da bir iyilik hareketi başlattık. Doğudaki çocuklarımı-

za, LÖSEV’e, kanserle mücadele eden çocuklarımıza
boyunluk, bere, yelek örerek gönderiyoruz. Bunu her
sene ayda iki kez yapıyoruz. Hem kendileri hem yü-
rekleri ısınıyor. İzmir’den çocuklarımıza, ilmek ilmek
örerek gönderdiğimiz bir sevgi ağı oluşturduk” dedi. 

Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit: Üniversitemiz
ile birlikte çok iyi işlere imza atacağız
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Kültür gezileri devam
ediyor

SOSYAL belediyecilik anlayışıyla Bele-
diye Başkanı Sercan Okur'un talimatları ile
hayata geçirilen bu proje, vatandaşlara
unutulmaz bir deneyim sundu. Bursa'nın
tarihi çarşıları, camileri ve kültürel miras
alanlarını ziyaret eden vatandaşlar hem
keyifli vakit geçirdi hem de yeni yerler gör-
menin mutluluğunu yaşadı. 

Soma Belediye Başkanı Sercan Okur,
etkinlik hakkında yaptığı açıklamada,
"Amacımız, ilçemizde yaşayan her vatan-
daşımızın sosyal ve kültürel hayata katılı-
mını artırmak. Bu tür etkinliklerle hemşeri-
lerimizin ufkunu genişletmek, farklı şehirle-
ri görmelerini sağlamak bizim için büyük
bir mutluluk. Önümüzdeki süreçte benzer
projelerle daha fazla vatandaşımıza ulaş-
mayı hedefliyoruz" dedi. 

Sanat ve kültür
başkenti olacağız

DİDİM Belediyesi Gençlik Merkezi ve Dİ-
GEM Sanat Akademisi’nde gerçekleştirilen
konsere Didim Belediye Başkanı Hatice
Gençay, Belediye Başkan Yardımcısı Aydan
Aşık Turgut, CHP Didim İlçe Kadın Kolları
Başkanı Gülcan Doğan, CHP Didim İlçe
Gençlik Kolları Başkanı Cansu Yanaşık, Di-
dim Kent Konseyi Başkanı Osman Ayyıldız,
Belediye Meclis üyeleri ve Didimli vatandaş-
lar katıldı.

Didimli vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği
konserde, yerel sanatçıların performansı bü-
yük alkış aldı. Konsere katılım sağlayan her-
kese teşekkür eden Didim Belediye Başkanı
Hatice Gençay, “Bu akşam Didim’de kültür
ve sanatın gücünü bir kez daha hissettik.
Gençlik Merkezi’mizde düzenlediğimiz Türk
Halk Müziği Konseri’nde yerel sanatçılarımız
sahne aldı, yüreğimize dokunan ezgilerle
hep birlikte türkülere eşlik ettik. Kentimizi sa-
natın ve kültürün başkenti yapacağız, bu
yolda hiç durmadan çalışacağız” dedi.

Belediye personeline
bilgisayar eğitimi

BODRUM Belediyesi Bilgi İşlem Mü-
dürlüğü koordinasyonunda personellere,
bilgisayar programı eğitimi düzenleniyor.
Verimli bir çalışma ortamı sunmayı hedef-
leyen eğitimin toplamda on üç grup halin-
de yapılması planlanıyor. Eğitimlerde, her
hafta on iki kişilik grup, üç gün boyunca
eğitim alacak. Bodrum Belediye Başkanı
Tamer Mandalinci, eğitimlerle ilgili olarak,
“Belediyemizin tüm birimlerinin daha ve-
rimli ve hızlı hizmet verebilmesi için dijital-
leşme sürecini hızlandırmak istiyoruz. Be-
lediye olarak dijital eğitimleri devamlı hale
getirmek arzusundayız” dedi.

Tavas Yukarıboğaz’a
sürekli içme suyu 

DENİZLİ Su ve Kanalizasyon İdaresi
(DESKİ) Genel Müdürlüğü, Tavas ilçesi Yuka-
rıboğaz Mahallesi’nde yaşanan su sıkıntısını
gidermek amacıyla başlatmış olduğu çalış-
maları tamamladı. DESKİ ekiplerinin yaptığı
incelemelerde, mevsimsel yağışların azalma-
sı ve kuraklık nedeniyle mevcut içme suyu
kaynaklarının debisinin düşmesi sonucu su-
suzluk yaşandığı belirlendi. Bölgedeki çalış-
malara kesintisiz devam eden DESKİ ekiple-
ri, proje kapsamında bir adet içme suyu son-
daj kuyusu açarak devreye aldı. Bu sondaj-
dan alınan su numuneleri, TÜRKAK akredi-
tasyonuna sahip DENÇEV laboratuvarların-
da analiz edilerek içme suyu standartlarına
uygun olduğu belirlendi. Ayrıca, mahalleye 2
bin metre içme suyu iletim hattı da döşendi. 
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AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından Aydın’ın
tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalışmalar hız kesmeden
devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler
Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı ile Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri Söke
ilçe merkezinde, Kuşadası ilçe merkezinde ve Davutlar
ile Güzelçamlı Mahallelerinde kapsamlı çalışma gerçek-
leştirdi. Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
kente değer katan çalışmaları ile Aydınlılara hizmet ulaş-
tırmayı sürdürüyor. Mesai mefhumu gözetmeksizin hiz-
metlerini sürdüren Büyükşehir Belediyesi, Söke ve Ku-
şadası ilçelerinde bulunan cadde, bulvar ve parklarda
çalışma gerçekleştirdi. 20 araç ve 64 personel ile ger-
çekleştirilen çevre bakım, düzenleme ve yenileme çalış-
maları hızla tamamlandı.

Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı ekipleri, Söke ve
Kuşadası ilçelerinde bulunan parklarda kapsamlı yenile-
me ve bakım çalışmalarını hayata geçirdi. Söke’nin ve
Kuşadası’nın cadde, bulvar ve parkları Büyükşehir Bele-
diyesi’nin fidanlıklarında yetiştirilen mevsimlik çiçekler ile
süslendi. İlçeler genelinde peyzaj ve çevre düzenlemesi
de gerçekleştiren ekipler, trimör ve çırpma faaliyetlerini
de hızla tamamladı. Ekipler, yaya ve sürücülerin güvenli-
ği için budama çalışması da gerçekleştirdi.

Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri tarafından Söke ve
Kuşadası ilçelerinde sinyalizasyon sistemleri ile trafik
levhaları ve delinatörlere bakım çalışması gerçekleştiril-
di. Yaya geçitleri ile trafik şeritlerini boyayan ekiplerin
hummalı çalışmaları sürücülerden tam not aldı. Otobüs
duraklarının bakımını da gerçekleştiren ekipler, her gün
binlerce vatandaşın kullandığı alanları yeniledi. Çevre
Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı ekipleri tarafından
pırıl pırıl bir Aydın için gerçekleştirilen çalışmalar sürdü-

rülüyor. Büyükşehir Belediyesi ekiplerinin gece gündüz
demeden gerçekleştirdiği çalışmalar ile kazanan Aydınlı-
lar oluyor. Tüm ilçelerde olduğu gibi Söke ve Kuşadası il-
çeleri genelinde hizmetlerini aralıksız sürdüren ekiplerin
çalışmaları vatandaşlardan da tam not alıyor.

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU:
HEMŞEHRİLERİMİZİ HİZMETLERİMİZ İLE

BULUŞTURMAYA DEVAM EDECEĞİZ
Büyükşehir Belediyesi tarafından gerçekleştirilen ça-

lışmaların devam edeceğini belirten Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, “Kuşadası ve
Söke’de olduğu gibi güzel Aydınımızın 17 ilçesinin tama-
mında çalışmalarımıza ara vermeden devam ediyoruz.
Kırsal mahallelerimizden kent merkezlerimize kadar tüm
ilçelerimizde faaliyetlerimizi gerçekleştiriyor, hemşehrile-
rimizi hizmetlerimiz ile buluşturuyoruz. Çalışmalarımıza
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı. Çalışmalardan
memnuniyet duyduklarını belirten vatandaşlar, hizmetle-
rinden dolayı Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU KUŞADASI VE SÖKE’DE YAŞAYAN
VATANDAŞLARA HİZMET ULAŞTIRMAYA DEVAM EDİYOR

SOĞUK HAVALARDA VATANDAŞLARA
VE PAZARCI ESNAFINA SICAK ÇORBA

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU TÜRK SANAT
MÜZİĞİ’NİN UNUTULMAZ ESERLERİNİ

KUYUCAKLILAR İLE BULUŞTURDU

AYDIN’IN CAMİLERİ RAMAZAN
AYINA HAZIRLANIYOR

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından gerçekleştirilen sosyal beledi-
yecilik uygulamaları ve hizmetleri devam ediyor. Bü-
yükşehir Belediyesi, Kuşadası’ndan Buharkent’e
kadar kentin tüm ilçe ve mahallelerinde yaşayan
Aydınlılara hizmetlerini ulaştırıyor.

Hava sıcaklıklarının düşmesi ile birlikte harekete
geçen Büyükşehir Belediyesi, her yıl olduğu gibi bu
yıl da çorba ikramıyla vatandaşların ve pazarcı es-
naflarının içini ısıtıyor. Sabahın erken saatlerinde
gerçekleştirilen ikramlar, soğuk havalarda vatan-
daşların ve pazarcı esnaflarının içini ısıtıyor, yüzleri
güldürüyor.

Çorba ikramı bugün de 9 ilçe ve 14 farklı nokta-
da gerçekleştirildi. Efeler, Kuşadası, Nazilli, Kuyu-
cak, Koçarlı, Karacasu, İncirliova, Buharkent ve
Sultanhisar ilçelerinde kurulan pazar alanlarında
gerçekleştirilen ikram 12 binden fazla vatandaşa
dağıtıldı. Uygulamadan memnun kaldıklarını dile
getiren vatandaşlar ve pazarcı esnafları, çorba ikra-
mının ekonomik olarak bütçelerine katkı sağladığını
belirterek Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti.
n BU BİR İLANDIR

Aydın Büyükşehir Belediyesi, kültür ve sanat
etkinliklerine devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Türk

Sanat Müziği Korosu, Kuyucak’ta konser düzenledi
AYDIN Büyükşehir Belediyesi Türk Sanat Müziği

Korosu tarafından hazırlanan ‘Türk Sanat Müziği Koro-
su Konseri’ ile vatandaşlar unutulmaz anlar yaşadı.
Kuyucak Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen konser,
vatandaşları geçmiş yılların güzellikleri ile dolu bir yol-
culuğa çıkardı. Şef Murat Akyüzlü yönetimindeki kon-
serde Türk Sanat Müziği’nin unutulmaz eserleri hep bir
ağızdan söylendi, keyifli anlar yaşandı. Yurdun tüm yö-
relerinden eşsiz eserlerin seslendirildiği konser, izleyi-
ciler tarafından da büyük beğeni ile karşılandı.

Vatandaşlar, düzenlenen kültür ve sanat etkinlikleri
ile desteklerinden dolayı Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu'na teşekkür etti.

Aydın Büyükşehir Belediyesi Türk Halk Müziği Ko-
rosu ile Türk Sanat Müziği Korosu, Aydın’ın ilçelerinde
yaşayan vatandaşları da etkinlikler ile buluşturmak
üzere düzenlenen turneye devam edecek. Büyükşehir
Belediyesi Türk Halk Müziği ile Türk Sanat Müziği Ko-
roları; 21 Şubat Cuma günü saat 20.00’de Efeler Şük-
ran Güngör-Yıldız Kenter Kültür Merkezi ve Tiyatro Sa-
lonu'nda, 26 Şubat Çarşamba günü saat 20.00’de ise
Karacasu Kültür Merkezi’nde Aydınlılar ile buluşacak.
n BU BİR İLANDIR

YIL boyunca düzenli olarak il genelinde bulunan
camilerde hijyen ve temizlik çalışmaları gerçekleşti-
ren Aydın Büyükşehir Belediyesi, Ramazan ayı ön-
cesinde çalışmalarını yoğunlaştırdı.

Vatandaşların ibadetlerini hijyenik koşullarda ve
huzurlu bir şekilde yapabilmesi için temizlik çalışma-
larına devam eden Büyükşehir Belediyesi, il genelin-
de bulunan camileri Ramazan ayına hazırlıyor. Ekip-
ler, camilerde bulunan tuvaletleri dezenfekte ediyor,
camları temizliyor ve genel hijyen koşullarını sağlı-
yor. Büyükşehir Belediyesi ekipleri, özel temizlik

ürünleri ile temizlik ve bakım çalışmalarını sürdürü-
yor.

VATANDAŞLARDAN ÇALIŞMALARA
TAM NOT

Büyükşehir Belediyesi’nin camilerde düzenli ola-
rak gerçekleştirdiği temizlik ve hijyen çalışmaların-
dan memnuniyet duyduklarını belirten vatandaşlar,
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğ-
lu’na teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR

Başkan Çerçioğlu Aydın'ın
Sultanları'nı tebrik  etti

AYDIN Büyükşehir Belediyespor
Kadın Voleybol Takımı, Vodafone
Sultanlar Ligi'nin 22'nci hafta-
sında evinde konuk ettiği
Aras Kargo'yu 3-1 yendi.
Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu,
Aydın'ın Sultanları'nı
tebrik etti.

Müsabakaya üstün-
lük ile başlayan
Aydın'ın Sultanları, ilk seti
25-16, ikinci seti ise 25-22
önde kapadı. 23-25'lik  skor ile
kapanan üçüncü setin ardından dördün-
cü seti 25-17 kazanan Aydın Büyükşehir

Belediyespor Kadın Voleybol Takımı,
maçtan galibiyet ile ayrıldı.

Maçı Söke Belediye Başkanı
Mustafa İberya Arıkan ile bir-

likte takip eden Aydın
Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem
Çerçioğlu, Aydın'ın
Sultanları'nı tebrik etti.
Başkan Çerçioğlu,

"Aydın Büyükşehir
Belediyespor Kadın

Voleybol Takımımız bir maçı
daha kazanarak Aydınımızın

gururu oldular. Sultanlarımızı tebrik
ediyorum" ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR
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Çerçioğlu: 17 ilçeye hizmete devam

Mezuna kalan öğrencilere ulaşımda indirim

Çınarlar Buluşma
Noktası hizmete açıldı

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından Ay-
dın’ın tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalışmalar
hız kesmeden devam ediyor. Büyükşehir Beledi-
yesi Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı, Çevre
Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı ile Ula-
şım Dairesi Başkanlığı ekipleri Söke ilçe merke-
zinde, Kuşadası ilçe merkezinde ve Davutlar ile
Güzelçamlı Mahallelerinde kapsamlı çalışma
gerçekleştirdi.

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri tarafından pırıl pırıl bir Aydın için ger-
çekleştirilen çalışmalar sürdürülüyor. Büyükşe-
hir Belediyesi ekiplerinin gece gündüz demeden
gerçekleştirdiği çalışmalar ile kazanan Aydınlı-
lar oluyor. Tüm ilçelerde olduğu gibi Söke ve
Kuşadası ilçeleri genelinde hizmetlerini aralıksız
sürdüren ekiplerin çalışmaları vatandaşlardan
da tam not alıyor.

HEMŞERİLERİMİZİ
HİZMETLERİMİZ İLE

BULUŞTURMAYA DEVAM
EDECEĞİZ

Büyükşehir Belediyesi tarafından gerçekleş-
tirilen çalışmaların devam edeceğini belirten
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, “Kuşadası ve Söke’de olduğu gibi
güzel Aydınımızın 17 ilçesinin tamamında ça-
lışmalarımıza ara vermeden devam ediyoruz.
Kırsal mahallelerimizden kent merkezlerimize
kadar tüm ilçelerimizde faaliyetlerimizi ger-
çekleştiriyor, hemşerilerimizi hizmetlerimiz ile

buluşturuyoruz. Çalışmalarımıza devam ede-
ceğiz” ifadelerini kullandı. Çalışmalardan
memnuniyet duyduklarını belirten vatandaş-

lar, hizmetlerinden dolayı Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür
etti.

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Manisa Büyükşehir Belediyesi Eğitim Merkezi’ne (MA-
BEM) yaptığı ziyarette liseyi bitirip üniversiteye hazırlık
için mezuna kalan öğrencilerin isteği üzerine, ulaşımdan
indirimli faydalanma sözü vermişti. Başkan Zeyrek, bu
sözünü de yerine getirdi. Mezuna kalan öğrenciler, Üni-
versiteye Yolculuk Kartlarını, Manisa Kart noktalarından
almaya başladı. Bir yıl süreyle indirimli ulaşım imkanı
sağlayan kartlarını alan öğrenciler, Başkan Ferdi Zeyrek’e
teşekkür etti.

KARTLAR DAĞITILMAYA BAŞLANILDI
Ulaşımda indirimli yolculuktan yararlanacak olan Ya-

ren Yalçınkaya, "Manisa’da otobüs kartlarına mezuna ka-
lan öğrencilerde indirim olmuyordu. Tam ücret veriyor-
duk. Bizim gibi öğrenciler için bu yeni uygulama çok iyi
bir şey. Çünkü her gidiş gelişimizde öğrenci ücreti vermi-
yorduk. Mezuna kalan öğrenci ile devam eden öğrenci
bir sayılmıyor. Bu açıdan ulaşım kartlarımızda indirim
yapılması daha sağlıklı oluyor. Çok sık otobüse biniyo-
ruz. Haksızlığa uğradığımızı düşünüyordum. Başkan
Zeyrek’e indirim yaptığı için teşekkür ederim" dedi.

BUCA Belediyesi, 60 yaş üstü vatandaşların keyifle
vakit geçirecekleri Çınarlar Buluşma Noktası’nı hizmete
açtı. Belediye Başkanı Mimar Görkem Duman, Bu-
ca’nın çınarlarının sosyal yaşamın içerisinde daha aktif
yer almalarını sağlamak istediklerini söyledi.

BİZİM KIYMETLİLERİMİZ
Ülkede yaşanan ekonomik sıkıntılardan en çok etki-

lenen kesimin emekliler olduğunu belirten Buca Beledi-
ye Başkanı Görkem Duman, “Buca’nın çınarları bizlerin
kıymetlileridir. Onların tüm bu olumsuzlukları arkaların-
da bırakarak keyifle vakit geçirebilecekleri, sosyalleşe-
bilecekleri bir merkezi hayata geçirmek istedik. 60 yaş
üstü vatandaşlarımızın, yaşamlarının bu döneminde
sosyal hayatla olan bağlarının çok daha güçlü olmasını
istiyoruz ve bu yönde çalışmalar gerçekleştiriyoruz”
diye konuştu.

MERKEZDE NELER VAR?
Menderes Mahallesi 150 sokak numara 15/A’da hiz-

met vermeye başlayan Çınarlar Buluşma Noktası’nda,
60 yaş üstü vatandaşlar,  tansiyon, şeker ölçümü gibi
sağlık hizmetlerinin yanı sıra berber, kuaför ve psikolo-
jik danışmanlık gibi hizmetlerden de ücretsiz olarak fay-
dalanabilecek. 

KIYI Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyük-
şehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, sahte içki
ölümleri ve otel yangınında ölen 79 kişinin so-
rumlularının hâlâ ortaya çıkarılmadığını söyledi.
Aras, “Ölüm haberleri yabancı basında sürekli
yer alıyor. Rezervasyon iptalleri oluştu. Sorumlu-
lar istifa etmeli ve hesap sorulmalı” dedi.

ÖLÜMLER VAR SORUMLULAR SESSİZ 
Başkan Aras, Kıyı Ege Belediyelerinin turizm

bölgesi olduğunu ve son zamanlarda çıkan sahte
içki haberleriyle birlikte bölgelerin turizm açısın-
dan zarar görebileceğine değindi. Aras, “Sahte
içki ölümleri ve otel yangını haberleri Avrupa ba-
sınında dolaşıyor. ‘Türkiye’ye niye gidiyorsu-
nuz? ‘ ‘İnsanlar sahte içkiden ölüyor?’ ‘İnsanlar
otelde yanarak ölüyor? ‘ diyerek paylaşımlar ya-
pıyor. Acilen bu sorunlarla ilgili işlemler yapıl-
malı ve dünyaya duyurulmalı. 

‘Zamana bırakalım, üstünü örtelim’ demek
asla olmamalı. Otel yangını sonrası 10 gün içinde
sorumlular açıklanacaktı, ama ortada hala bir so-
rumlu yok. Bir de olayı belediyenin üzerine yık-
maya çalışıyorlar. Bakanlık seviyesinde acilen

açıklama yapılmalı. Şu anda rezervasyonlarda
yavaşlama var. Bu algıyı bir önce ortadan kaldır-
mamız gerekir” dedi.

İSTİFA ETMELİLER
Ülkenin içinde bulunduğu ekonomik koşullar-

dan, basın özgürlüğünden, adalet konularından
da bahseden Başkan Aras şunları söyledi. “Bun-
lar, denetimsizlikten, liyakatsizlikten ve bozulan
sistemden olan olaylardan dolayı kaynaklanıyor.
Ölümlerin kayıpların hepsinin sorumlusu yöne-
ten ve atayan insanlar. Bu sorumlular, sorumlu-
luğu üzerine alarak bir an önce istifa etmek zo-
rundalar.  Bir otelde 78 vatandaş yanarak ölüyor-
sa, o Turizm Bakanının orada oturması doğru bir
şey değil. İstifa etmeli. Ya da bebeklerimizi hasta-
ne de ölüyorsa mevcut sağlık bakanına da hesabı
sorulmalı. İlk başta o bölümün başındaki kişi isti-
fa etmeli ve görevden el çektirilmeli. Bugün bele-
diyelerde bir konuyu alıp, pireyi deve yapıyorlar.
Başkanların ellerine kelepçe takarak, şafak baskı-
nı ile gözaltına alıp tutukluyorlar.  Ama ölümlere
sebep olanlara bir şey olmuyor” diyerek Bakanla-
ra istifa çağrısı yaptı.

Ahmet Aras: Ölümlerden sorumlu
olanlar hesap vermeli
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BDDK bünyesindeki Fintürk şehir bazlı ban-
kacılık verilerine göre; 2024 yılında kredi talebi
yüzde ortalama 50 oranında artarken takip dü-
şen kredi miktarlarında büyük artış yaşandı.
Borçlanmanın katlanarak arttığı Ege’de takibe
düşen kredi miktarında Muğla yüzde 570 artışla
birinci oldu.

EGE BÖLGESİ İLK SIRADA
Derinleşen ekonomik kriz, BDDK bünyesinde-

ki Fintürk şehir bazlı bankacılık verilerine de
yansıdı. Düşen alım gücüyle kredi kullanımları
2023’e göre yüzde 50 oranında artarken takibe
düşen kredi oranı ise katlanarak arttı. Aydın’da
2023'te 102 milyon TL olan toplam nakdi kredi
miktarı, 2024'te yüzde 45 artışla 148 milyon
TL'ye yükseldi. Takip edilen kredi miktarı da iki
katına çıkarak 924 bin TL'den 2.2 milyon TL'ye
yükseldi. Balıkesir’de de nakdi kredi kullanımı
da yüzde 43 artarak 110 milyon TL'den 157 mil-
yon TL'ye yükselirken takip edilen kredi miktarı
iki katından fazla artarak 962 bin TL'den 2.5 mil-
yon TL'ye çıktı. Denizli’de ise 2023'teki 180 mil-
yon TL'lik kredi kullanımı 2024'te yüzde 33 arta-
rak 241 milyon TL'ye ulaştı. Takip edilen kredi
miktarı da üç kat artarak 1.1 milyon TL'den 3.3
milyon TL'ye yükseldi. 

EN BÜYÜK ARTIŞ İZMİR’DE
Manisa’da da 2023'te 124 milyon TL olan kredi

miktarı miktarı 2024'te yüzde 50 artarak 185 mil-
yon TL oldu. Takip edilen kredi miktarı da 1.4
milyon TL'den 2.7 milyon TL'ye yükseldi. En bü-
yük artış ise İzmir'de görüldü. 620 milyon TL
olan nakdi kredi 879 milyon TL'ye çıkarken takip
edilen kredi miktarı da 6 milyon TL'den 13.9 mil-
yon TL'ye yükseldi. Muğla'da kredi kullanımı
yüzde 52 artarak 136 milyon TL'den 206 milyon
TL'ye çıktı. Takip edilen kredi miktarı ise yakla-

şık yüzde 570'lik bir artış ile 1.1 milyon TL'den
7.7 milyon TL'ye yükseldi. Uşak'ta ise 2023'teki
27 milyon TL'lik kredi miktarı, 2024'te yüzde 43
artarak 39 milyon TL'ye yükseldi. Takip edilen
kredi miktarı da 445 bin TL'den 889 bin TL'ye
çıktı. Kütahya'da nakdi kredi kullanımı ise yüz-
de 36 artarak 34 milyon TL'den 47 milyon TL'ye
yükseldi. Takip edilen kredi miktarı ise 402 bin
TL'den 743 bin TL'ye çıktı.

Kredi kartı borçları patladı

Çiğli Belediyesi'nden vatandaşlara sıcak çorba 

Umut, müzik ve
sevgi dolu gece

MUĞLA Arama Kurtarma Acil Yardım Der-
neği tarafından Bodrum Belediyesi destekleriy-
le Kaan Ali için Söyle Yardım Konseri gerçek-
leşti. Bodrum Belediye Başkanı Tamer Manda-
linci, yapılan yardımlara teşekkür ederek des-
tek çağrısında bulunduğu konuşmasında şun-
ları söyledi: “Aylardan beri Kaan Ali bebek ya-
şam mücadelesi veriyor. Bu hastalığın tedavisi
var. El ele gönül gönüle bu tedaviyi gerçekleşti-
receğiz. Söylenen her şarkının Kaan Ali’ye şifa
olmasını diliyorum” dedi.

Kadınlara özel
kuaförlük hizmeti

MİLAS Belediyesi 8 Mart Dünya Emekçi
Kadınlar Günü’ne özel gerçekleşecek olan ça-
lışmayla özel gereksinimli çocukların anneleri-
ne özel ücretsiz kuaförlük hizmeti verecek. 

Milas Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürlüğü bünyesinde çalışan mesleğinde uz-
man kuaför tarafından özel gereksinimli çocuk-
ların annelerine yönelik ücretsiz gerçekleştirile-
cek olan kuaförlük hizmeti 3-7 Mart tarihleri
arasında Milas Belediyesi Sosyal Yaşam Mer-
kezi’nde misafirlerini ağırlayacak.  Başvurular
kontenjanla sınırlı olup ihtiyaç dahilinde anne-
lere araç desteği sağlanacak. 

Basketbol kurs
kayıtları devam ediyor

ÇOCUKLARIN sporu hayatlarının bir par-
çası haline getirmesini amaçlayan Turgutlu Be-
lediyesi, 7-14 yaş aralığındaki çocuklara özel
basketbol kursları düzenliyor. Voleybol kursu-
nun kontenjanı dolarken, basketbol için kayıtlar
sürüyor. Kurslar, cumartesi ve pazar günleri
gerçekleştiriliyor. Kurs kayıtları ise Turgutlu Be-
lediyesi Hizmet Binası 7. katında yer alan Kül-
tür ve Sosyal İşler Müdürlüğünde devam edi-
yor. Kurslarla ilgili detaylı bilgi almak isteyenler,
0236 313 21 22 numaralı telefonu arayabilir.
Turgutlu Belediye Başkan Yardımcısı Hüseyin
Maliz, "Öğrencilerimizin okul dışındaki zaman-
larını sporla değerlendirmelerini teşvik ediyor,
onların fiziksel ve sosyal gelişimlerine katkı
sağlıyoruz. Sporla büyüyen bir nesil için çalış-
malarımıza kararlılıkla devam edeceğiz" dedi.

Menderes’e sanatsal dokunuşlar
MENDERES Belediyesi, mahallelerde belir-

lenen bölgelere sanatsal dokunuşlar yapıyor.
Park Bahçeler Müdürlüğü’ne bağlı ekipler
meydanlarda, sokaklarda duvarlara resimler çi-
ziyor. Çizim yapılan duvarlar alana renk ve ha-
reketlilik katıyor.
Önce eskizi yapılan
çalışmalar daha
sonra alana uygula-
nıyor. Boyama iş-
lemleri Değirmende-
re Mahallesi meyda-
nında devam ediyor.
Çalışmalar hakkında konuşan Menderes Bele-
diye Başkanı İlkay Çiçek; “Menderesimizin her
bölgesine hizmetlerimiz ile güzellikler getirece-
ğimizi söylemiştik. İlçemizin 44 mahallesine
eşit hizmet anlayışı ile götürdüğümüz alt yapı-
sal hizmetlerimizin yanında sanatsal dokunuş-
lar da gerçekleştiriyoruz. Mahallelerimiz ren-
klenmeye devam edecek” dedi.

25 Şubat 2025 Salı

KARABAĞLAR Belediyesi ve Anne Çocuk Eğitim
Vakfı (AÇEV) ile birlikte düzenlenen Anne Destek
Programı ilk dönemini tamamladı. Eğitimcilerin, katı-
lımcı annelerin ve Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay’ın katıldığı sertifika töreni Eskiizmir Semt Mer-
kezi’nde düzenlendi.

BİR KADIN VE BİR ANNE OLMAK
6 Kasım 2024 tarihinde başlayan programa, 3-6

yaş arası çocuğu olan ve sosyoekonomik açıdan des-
teklenmesi gereken 27 anne katıldı. Toplam 15 hafta
süren programda, annelerin ebeveynlik becerilerini
geliştirmeleri hedeflendi. Eğitimlerde aile tutumları,
çocukların bedensel ve zihinsel gelişimi, etkili iletişim
yöntemleri, olumlu davranış kazandırma ve zorlayıcı
davranışları yönetme gibi konular ele alındı. Haftada
bir gün, 2,5 saat süren program kapsamında, annele-
re kadın ve anne olma süreçleri üzerine de farkındalık
kazandırıldı.
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Annelere
farkındalık
eğitimi

SOĞUK kış günlerinde vatandaşların içini ısıtan
bir uygulamaya imza atan Çiğli Belediyesi, sabahın
erken saatlerinde Çiğli Aktarma Merkezi'nde sıcak
çorba ikramında bulundu. 

Sabahın erken saatlerinde gerçekleştirilen çorba
ikramı, Kent Lokantası şeflerinin özenle hazırladığı
çorbalarla, ilerleyen günlerde de ilçenin farklı nok-
talarında vatandaşlarla buluşacak.

VATANDAŞLARIMIZIN YANINDAYIZ

Sosyal belediyecilik anlayışı ile her daim Çiğlilile-
rin yanında olduğuna vurgu yapan Çiğli Belediye
Başkanı Onur Emrah Yıldız, "Soğuk kış günlerinde
vatandaşlarımıza sıcak bir dokunuş yapmak ve
yanlarında olduğumuzu hissettirmek adına çorba
ikramı etkinliğimizi gerçekleştirdik. 

Sabah erken saatlerde işe ve okula giden hemşe-
rilerimize sunduğumuz bu ikram, onların günlerine
güzel bir başlangıç yapmasını sağlıyor. Çiğli Beledi-
yesi olarak, sosyal belediyecilik anlayışımız gereği

her zaman vatandaşlarımızın yanında olmaya de-
vam edeceğiz. Sıcak çorbamızla gününe başlayan
tüm hemşerilerimize sağlıklı ve huzurlu günler dili-
yorum” diye konuştu.

VATANDAŞLARDAN TEŞEKKÜR
Belediyenin bu anlamlı hizmetinden memnuni-

yet duyan vatandaşlar, başkana ve emeği geçenlere
teşekkür ederek uygulamanın devam etmesini te-
menni etti.
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Pınarbaşı Esma bebek
için tek yürek…

Buz pistinde engelsiz mutluluk!

İZMİR’in Foça ilçesi Kocamehmetler Mahallesi
mevkiinde Kamil Özgüle ve Çetin Damba tarafın-
dan işletilen iki ayrı taş ocağına karşı açılan dava-
yı kazanan Foçalılar, ocakların kapatılması için İz-
mir Valiliği Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
İl Müdürlüğü önünde toplandı. Foça Tarih ve
Doğa Talanına Hayır Platformu’nun çağrısıyla İZ-
BAN Bayraklı durağından bakanlık önüne kadar
“Mahkeme kararını uygula taş ocağını kapat”
pankartı ile yürüyen yurttaşlar, “Zafer direnen
köylülerin olacak”, “Havama, suyuma, toprağı-
ma dokunma” sloganları attı. 

“MAHKEME KARARI UYGULANSIN”
Foça Tarih ve Doğa Talanına Hayır Platfor-

mu’ndan Ramis Sağlam, “İlgili taş ocakları orman-

lık alan içine kadar girmiş bulunmakta, bölgenin en
kadim ve yaygın tarım ürünlerinden biri olan zey-
tin bahçelerinin çok yakınında faaliyet yürüterek
zeytincilik yasasına muhalefet etmektedir. İzmir 4.
İdare Mahkemesi her iki taş ocağı hakkında Bakan-
lık tarafından verilen ÇED kapsam dışı kararlarını
hukuka aykırı bularak iptal etmiş ve İdari Yargıla-
ma Usulü Kanunu 28. Madde gereği iptal kararları-
nın uygulanması için Foça Kaymakamlığı’na bildi-
rimde bulunduk. Mahkemenin kararına rağmen
her iki taş ocağı da faaliyetlerine yasa dışı olarak
devam etmektedir. Mahkeme kararının uygulana-
rak Kocamehmetler köyü ile birlikte tüm Foça’nın
doğal yaşamını ve insan sağlığını olumsuz etkile-
yen bu iki taş ocağının faaliyetlerinin bir an önce
son bulmasını talep ediyoruz” diye konuştu.

25 Şubat 2025 Salı

Foçalılar, taş ocaklarına karşı yürüdü
“Taş ocağını kapat” pankartı ile yürüyen yurttaşlar,

“Zafer direnen köylülerin olacak”, “Havama,
suyuma, toprağıma dokunma” sloganları attı

PINARBAŞI Esnaf ve Sanatkarlar Odası, SMA TİP-1
hastası Esma Bebek için tüm İzmirlileri destek vermeye
çağırdı. 

Pınarbaşı esnaf sanatkarının ve halkının Esma Be-
bek’in tedavisi için elele verdiğini belirten Pınarbaşı Es-
naf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Cezmi Çulhaoğlu,
‘Esnaf sanatkarlar toplumun temel taşıdır. Birlik ve be-
raberliğin simgesidirler. İlçe esnaf sanatkarımız Esma
Bebek’in tedavisi için bağış toplamaya özen gösteriyor.
Ayrıca Esma kızımıza umut olabilmek için bağış gecesi
de düzenlendi. Ancak Esma Bebek’in zamanı daralıyor.
Tüm İzmirlileri bu canı korumak, kurtarmak için katkı
koymaya davet ediyorum’ diye konuştu.

SMA TİP 1 hastalığının semptomlarının doğumda
veya ilk 6 ayda görülmeye başlandığını hatırlatan Çul-
haoğlu, ‘TİP 1 SMA hastası olan bebekler oturamaz.
Beslenmekte, yutmakta, başlarını dik tutmakta ve nefes
almakta zorlanır. TİP 1 SMA hızla ilerler,  hastalık neti-
cesinde kasların zayıflaması, solunum yolu enfeksiyon-
larına yol açar. Bebek Esma minik bedeni ile bu hasta-
lıkla savaşıyor. Kızımızı yalnız bırakmayalım, elele ve-
rerek destek olalım. Zamanımız az, umudumuz çok’
dedi.

KARŞIYAKA’da yaşayan dezavantajlı birey-
lere yıl boyunca eğitim ve sosyalleşme imkanı
sunan Karşıyaka Belediyesi Kısa Süreli Engelli
Dinlenme Merkezi, anlamlı bir etkinliğe daha
imza attı. Buz pateni deneyimi yaşamak isteyen
18 özel genç ve 9 veli, İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi Aşık Veysel Buz Sporları Salonu’na götürül-
dü. Patenlerini giyerek sandalye ve kızaklar ile
piste çıkan gençler, görevlilerin destekleriyle buz
üzerinde kayıp eğlence dolu anlar yaşadı. Ha-
yatlarında ilk kez buz pateni yapan özel bireyler
ve aileleri, Karşıyaka Belediyesi’ne ve Başkan

Yıldız Ünsal’a teşekkür etti. 
Başkan Yıldız Ünsal, “Karşıyaka Belediyesi

olarak, her alanda engelsiz ve erişilebilir bir ya-
şam için yoğun çaba harcıyoruz. Bu amaçla ör-
nek çalışmalar gerçekleştiren Kısa Süreli Engelli
Dinlenme Merkezimiz, çok güzel bir etkinliği
daha hayata geçirdi. Üyelerimize buz pistinde
unutulmaz bir deneyim yaşatmamızı sağlayan
herkese yürekten teşekkür ediyorum. Sevgi ve
dayanışma kenti Karşıyaka’da engelleri birlikte
aşmak için kararlılıkla çalışmayı sürdüreceğiz”
diye konuştu. 

KUŞADASI ROTALARI İLE BÜYÜLÜYOR
Kuşadası Belediyesi tarafından kente kazandırılan seyir alanları ve turistik tesisler, maviyle yeşilin buluştuğu tatil
cennetinin üzerine doğan ve batan güneşin oluşturduğu tablo gibi görüntülere karşı keyifli anların adresi oluyor
TÜRK turizminin amiral gemisi Kuşadası, sahip ol-

duğu doğal, tarihi ve kültürel zenginlikler kadar pano-
ramik kent manzarasının izlenebileceği seyir rotaları
ile de yerli ve yabancı ziyaretçilerini kendisine hayran
bırakıyor. 

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel’in göreve
geldiği 2019 yılından bu yana alternatif turizm potan-
siyelinin geliştirilmesi amacıyla attığı adımlarla dikkat
çeken Kuşadası Belediyesi, kent manzarasını farklı
açılardan gören bölgeleri turizme kazandırmayı sür-
dürüyor. Kuşadası Belediyesi tarafından tasarlanan
seyir alanları ve terasları, eşsiz bir manzara deneyimi
sunarken Kuşadası Belediyesi’ne bağlı Arya Tesisleri
ise manzara keyfine kalite, lezzet ve konfor katıyor. 

KUŞBAKIŞI SEYİR KEYFİ   
Kuşadası’nın en büyüleyici manzaralarından birisi-

ne sahip bölgelerinin başında Gazibeğendi Tepesi
geliyor. Gazibeğendi, adını Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün 1924 yılında kente yaptığı ziyaretten alıyor.
Mustafa Kemal Atatürk’ün Kuşadası ziyaretinde ara-
cını bu noktada durdurarak bir süre manzarayı sey-
retmesi ve ardından da çok beğendiğini ifade etmesi
üzerine bölge Kuşadalılar tarafından Gazibeğendi
olarak anılmaya başlanıyor. 

ZEYTİN AĞAÇLARININ ARASINDA
KISA BİR MOLA

Günümüzde Atatürk heykelinin bulunduğu bölge-
de yer alan Arya A.Ş’ye bağlı Gazibeğendi Tesisleri
birbirinden lezzetli yiyecek ve içecekleri ile manzara
keyfini bambaşka bir boyuta taşıyor. Uygun fiyata
sunduğu kaliteli hizmet ile kent sakinleri kadar yerli ve
yabancı turistlerin de uğrak noktası haline gelen Ga-

zibeğendi Tepesi, zeytin ağaçlarının arasına yerleştiri-
len oturma grupları ile Güvercinada ve liman manz-
arasına karşı huzurla vakit geçirme olanağı sunuyor. 

DOĞA HARİKASI KUŞADASI
BOTANİK PARKI 

Kuşadası Belediyesi tarafından bölgeyi korumak
ve turizme kazandırmak amacıyla yürütülen çalışma-
larla yeni bir seyir rotası haline gelen Doğal Botanik
Park, gün doğumları ve batımları başta olmak üzere
günün her saatinde sahne olduğu ışık oyunları ile uğ-
rak noktası oluyor. Kuşadası’na özgü endemik bitki

türü olan ‘tülüşahın’ yanı sıra, 18 çeşit orkide ve deği-
şik türdeki 400 bitkiyi barındıran Doğal Botanik Park,
ayrıca kıyı şeridindeki zengin su altı faunası sayesin-
de nesli tükenmekte olan Akdeniz fokuna beslenme,
küçük kerkenez ve kaya güvercinlerine de yuvalama
alanı oluyor. 

GÜVERCİNADA’DA TARİH İLE
DOĞANIN MUHTEŞEM BULUŞMASI 

Kuşadası’nda “deniz manzarası” denilince akla ilk
gelen yer, kentin simgesi olan Güvercinada oluyor.
Bir mendirek aracılığıyla karaya bağlı olan ve üzerin-

de bulunan kale ile UNESCO Dünya Mirası Geçici
Listesine girmeye hak kazanan Güvercinada, doğa
ile tarihin birleştiği muhteşem bir mekan olarak Kuşa-
dası’nı ziyaret eden yerli ve yabancı turistlerin en sık
ziyaret ettiği noktalardan birisi haline geliyor. 

DENİZE KARIŞAN MELODİLER 
Kuşadası Belediyesi tarafından Güvercinada Kale-

si’nde kurulan Deniz Ticaret Tarihi Müzesi, kapılarını
açtığı günden bu yana ziyaretçi akınına uğruyor. Gü-
vercinada girişinde bulunan Arya Tesisi ise zengin
menüsü, kaliteli hizmeti ve büyüleyici atmosferi ile ke-
yifli molaların adresi haline geliyor. 

KESEDAĞI MESİRE ALANI İÇİN
GERİ SAYIM BAŞLADI 

Kuşadası Belediyesi, kent merkezinin en yüksek
noktası olan Kesedağı’nı, içerisinde muhteşem man-
zaranın izlenebileceği seyir teraslarının da bulunduğu
bir mesire alanı haline getirmek için başladığı çalış-
maları sürdürüyor. Kesedağı Mesire Alanı projesi
kapsamında yaklaşık 51 bin metrekarelik alanda de-
vam eden düzenleme çalışmalarının tamamlanması
ile bölge kentin yeni cazibe merkezi haline gelecek.
Kesedağı’nda kafeterya, restoran, tüplü mangal yer-
leri, büfe ve Halk AdaMarket gibi üniteler olacak. 
n BU BİR İLANDIR
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